
Den 14. januar 2019 

 

10-dages forespørgsel vedrørende udsatte familier med børn 

 

 

Radikale Venstre ønsker at undersøge, og øge muligheden for at hjælpe udsatte 

familier med børn i Aarhus kommune. På den baggrund vil vi gerne have belyst 

følgende: 

 

1. Hvor mange underretninger har vi behandlet i Aarhus kommune i hhv. 2016 og 

2017? 

2. Hvordan fordeler underretningerne sig områdevis? 

3. Hvor mange af underretningerne vedrører de samme børn og evt. samme familier 

med flere børn? 

4. Findes der på nuværende tidspunkt sager der er for svære at håndtere og dermed 

familier vi ikke formår at hjælpe? 

5. Er der, i relation til dette, helt oplagte oplysninger, vejledninger eller 

foranstaltninger det politiske system bør være mere opmærksomme på fremadrettet? 

 

Venlig hilsen 

 

Radikale Venstre 

/Eva Borchorst Mejnertz 

/Rabih Azad-Ahmad 

 


